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Dagsorden 
 
Emne Landsbylaugsmøde i DSG 
Dato 19. september - kl. 19.30 
Sted Hos Rudi Cargnelli 
Indkaldte Roy Hansen, Rudi Cargnelli, Erik Sørensen, Tina Møller Toft, Jens Christensen, Irene 

Lorenzen, Helle Johannsen 
Fraværende/afbud Jens Christensen, Irene Lorenzen, Helle Johannsen 
Møde indkaldt af Rudi Cargnelli 
Mødereferent Tina Møller Toft 
Referat til Alle 
Næste møde dato Aftales  
 
Dagsorden 
1. Siden sidst 
2. Busprojekt  
3. Status på cykelstien og evt. deltagelse af projektmedarbejder ved Generalforsamling 
4. Legepladsudvalg 
5. Forberedelse af Generalforsamling 
6. Samarbejde med studerende 
7. Evt. 
 
 
 
  Beskrivelse 
1 Siden sidst Intet nyt fra hverken Skelde GF eller om udviklingsplanen 
2 Busprojekt Der er snak om at lave en andelsforening af Lysabild, Kværs og DSG laugene, 

hvilket vil give én samlet forening som skal bestyre projektet fremadrettet. 
Bussen er stadig godt udlejet og der arbejdes fortsat på at holde bussen eller 
tilsvarende kørende. 

3 Status på cykelstien og 
evt. deltagelse af 
projektmedarbejder 
ved Generalforsamling 

Vi undersøger om en fra teknisk forvaltning og en fra teknisk udvalg vil 
deltage til Generalforsamlingen for at give mulighed for at få afklaret 
eventuelle spørgsmål fra laugets medlemmer samt status på projektet og en 
opdatering på tidsplanen. 

4 Legepladsudvalg Legepladsen er stadig i god stand, den blev malet og rengjort i foråret. 
Økonomisk skal legepladsen til at søge midler til økonomisk at kunne blive ved 
med at drive legepladsen, her kræves årligt et lovpligtigt eftersyn, maling 
samt drift af havetraktoren. Der arbejdes nu på ansøgninger til dette. 

5 Forberedelse af 
Generalforsamling 

Det undersøges hvilken dato generalforsamlingen kan afholdes og 
informationer senest ud snarest. 

6 Samarbejde med 
studerende 

Der er efterspurgt fra Ålborg universitet om studerende kan lave et projekt i 
samarbejde med en landsby. Dette undersøges nærmere. 

7 Evt. Henvendelse fra et af laugets medlemmer: Er det muligt at få et møde op at 
stå med landsbylauget angående de udfordringer gendarmstien giver beboere 
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i området hvor ruten går på Broagerland? Det er ikke kun herude ved 
Skeldekobbel, men også andre steder hvor der er udfordringer for beboere, så 
hvis, kan man så ikke indkalde til et fælles møde, for at få alle 
problemstillinger med, både til kommunen og naturstyrelsen, og at der kan 
rettes op på det til næste års højsæson? Der er vandrende, campister og 
andre turister, kørende som gående hele året rundt. 
DSG: Der er en aftale med Ebbe Enøe, som har med Gendarmstien at gøre. Vi 
sender alle observationer fra Stillegruppe til ham. Dette vil blive taget op til 
Generalforsamlingen. 
 
Der er afholdt møde med Broager-gruppen om fri-landsby, et projekt der kan 
etableres for at prøve om man kan gøre nogle ting anderledes end man gør i 
dag. Der arbejdes på en fælles ansøgning for hele Broagerland. 
 
I Tyskland har de nogle kør-med-bænke, som fungerer som officielle 
”tommel-bænk”, dette planlægger Landdistrikts udvalget at afprøve på 
Broagerland. Planen er at der skal sættes bænke samt skilte op i både Skelde, 
Gammelgab og Dynt, som indikerer hvor man ønsker et lift hen. De sættes op 
i løbet af efteråret. 
 
Der har været tre busture i området, der har været fuldt booket på hver tur. 
Dette ønskes forsat at tilbydes. 
 
Der arbejdes stadig på fartdæmpning ved Skelde og der bliver kigget på dette 
i forbindelse med cykelstien. 
 

 


